

22<sup>nd</sup> June 2010 Ref.:TB/SH/RB/407/06-10/HA

22 يونيو 2010 رقم الإشارة:ت ب/ش م/ر ب/06/407-10، س

M/S Fahima Al Bastaki Senior Vice President Market Development Division **Dubai Financial Market** 

المحترمة،،، السيدة/ فهيمـــة البستكي نائب رئيس أول دائرة تطوير السوق سوق دبي المالي

Subject: Notification of Meeting of the Board of Directors Pursuant to Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations

الموضوع: إخطار بموعد إجتماع مجلس الإدارة وفقاً للمادة 36/11 من تظام الافصاح والشفافية

Dear Ms. Fahima.

السيدة فهيمة البستكي المحترمة،

With reference to the Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations number 3 for the year 2000 ( as amended), we would like to inform you that the Board of Directors of National Central Cooling Company PJSC, will convene at 10:00 am on the 23 of June 2010 to discuss the business and operation of the Company.

بالإشارة إلى المادة رقم (36/11) من النظام الخاص بالإقصاح والشفافية رقم (3) لسنة 2000 المعدل، نحيط سيادتكم علما بأن مجلس إدارة الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع سينعقد بمشيئة الله الساعة 10:00 صباحاً، بتاريخ 23 يونيو 2010 لمناقشة نشاطات و أعمال الشركة.

Yours Sincerely,

Steven Halliday

Chief Risk and Audit Officer

**Board Secretary** 

وتفضلوا يقيول فائق التقدير والإحترام،،،



الشركة الوطنية للتريد المركزي (ش.م.ع.) MATIONAL CENTRAL COOLING COMPANY (PISC)

Abu Dhabi PO 80x, 29478 HAR THE REALISTAN

PO Box: 32444 United Avab Entirates Tel. 9971 4 3464493 Fax Harris Wigstey

www.tabreed.com gmatišhabreed.com





